

Title (en)

Acoustical panel of agglomerated wood particles provided with tubular cavities.

Title (de)

Schallschluckende Röhrenspanplatte.

Title (fr)

Panneau acoustique à copeaux de bois agglomérés avec des évidements tubulaires.

Publication

**EP 0150500 A2 19850807 (DE)**

Application

**EP 84116321 A 19841227**

Priority

DE 3401312 A 19840117

Abstract (en)

This panel (1) has, on its front side, slots (10) running parallel to its tubular cavities (5, 6, 7) and extending into the latter. Its tubular cavities (5, 6, 7) are interconnected via transverse connecting channels, these connecting channels being formed by preferably slot-shaped sparings (11) which start from the rear side of the panel and are covered by a layer (9) of veneer. <IMAGE>

Abstract (de)

Diese Röhrenspanplatte (1) weist an ihrer Vorderseite parallel zu ihren Röhren (5, 6, 7) verlaufende und bis in diese reichende Schlitze (10) auf. Ihre Röhren (5, 6, 7) sind über quer verlaufende Verbindungskanäle miteinander verbunden, wobei diese Verbindungskanäle durch vorzugsweise schlitzförmig ausgebildete Ausnehmungen (11) gebildet werden, die von der Plattenrückseite ausgehen und durch eine Furnierlage (9) abgedeckt sind.

IPC 1-7

**E04B 1/86**

IPC 8 full level

**E04B 1/86** (2006.01); **E04B 1/84** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E04B 1/86** (2013.01); **E04B 2001/8461** (2013.01); **E04B 2001/8485** (2013.01); **E04B 2001/849** (2013.01)

Cited by

EP0935030A1; EP1138842A1; EP0992636A3; EP2078797A3; EP1508651A3; EP0388355A1; IT201800004423A1; EP0745738A1; AT405069B; EP0992636A2; WO2013124069A3; EP1380699B1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0150500 A2 19850807; EP 0150500 A3 19860528**; DE 3401312 A1 19850718

DOCDB simple family (application)

**EP 84116321 A 19841227**; DE 3401312 A 19840117